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П Р О Т О К О Л 
№ 13 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 26.09.2008г. 
 

Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет - Хайредин. 
Начало: 13.30 часа. 
Край:     18.15 часа. 
Днес на 26.09.2008 г. от 13.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  
В работата взеха участие 13/тринадесет/, от избрани 13/ тринадесет /общински 
съветници. 
Отсъстващи:г- н Георги Кръстев, г-н Цветомир Кирилов Кръстев,  г –жа Искра 
Гиздова,  който влизат малко по – късно на заседанието.   
На заседанието присъстваха още: г-н Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община 
Хайредин,   г – жа Пенка Николова – Зам. Кмет на Община – Хайредин, г-жа Ирина 
Николова Цонова – ст.специалист „ хуманитарни дейности” при Община Хайредин, г – жа 
Таня Тодорова Андреева Каменова – административен секретар на Община Хайредин, г-н 
Иван Бешировски – Кмет на с. Рогозен, г-н Атанас Атанасов – Кмет с.Манастирище, г – н 
Валери Крумов – Кмет на с. Михайлово, г –н Светлин Цветков – Кмет на с. Бързина, г-жа 
Веселка Ефтимова – Директор на ОУ”Христо Ботев”с. Манастирище, г –жа Цветанка 
Студенобушка – Директор на ОУ „Горан Червеняшки” с. Михайлово, г – жа Галя Панчева – 
Директор на ОУ „Кирил и Методий” с. Рогозен, г –жа Мадлена Гълъбова – Директор на СОУ 
„В. Воденичарски” с. Хайредин,  г –н Валентин Петров – гл.счетоводител при  Община 
Хайредин, г – ца Десислава Цветкова – ст. специалист “Евроинтеграция и екология”, г-жа 
Радка Мермерска – Кметски наместник на  с. Ботево, и граждани. 

                  В. Александров - Председател на ОбС – Хайредин се обърна към 
присъстващите: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г-н Кмет, Уважаеми 
кметове на кметства, Уважаеми Зам.Кмет на Община Хайредин, госпожи  и 
господа! 
                Откривам  поредното заседание на Общински съвет -Хайредин. На 
заседанието до момента присъстват десет общински съветници, имаме 
мнозинство и ОбС може да вземе Решения. Предполагам, че след няколко минути 
ще дойдат и другите трима общински съветници. 
              С уведомително писмо Ви е предложен и проект за дневен ред. Той бе 
обект на обсъждане на заседанията на ПК. Бях информиран от Председателя на 
ПК по „БиФ”г –н Николай Кожухарски и  Кмета на общината, че са постъпили и 
още няколко докладни , които са обсъждани в ПК за това предлагам да бъдат 
включени  в дневния ред  за настоящата сесията към т.4 , а те са : 
- Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
Даване съгласие на ОбС, да бъдат отпуснати 1 500лв., / хиляда и петстотин лева/ 
за тържествено честване на 150 годишнината от откриването на Храм “Света 
Петка”с. Хайредин. 
-  Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
Определяне на начална тръжна цена за ползване на земи от общинския поземлен 
фонд при провеждане на търгове за отдаване на земя под аренда в община 
Хайредин. 
- Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
Възстановяване на автобусна линия Рогозен – Оряхово по съществуващо 
автобусно разписание до провеждане на конкурса. 
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-  Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  
Хайредин,относно:Възлагане на Кмета на общината, да кандидатства пред 
ПУДООС за финансиране реализацията на проект ”Усъврършенстване системата 
на организирано сметосъбиране и транспортиране на битови отпадъци”от 
населените места на община Хайредин на стойност 410 000 лв., / четиристотин и 
десет хиляди лева/. 
             Председателя на ОбС г-н В.Александров попита има ли други предложения 
за допълнение и изменение в дневния ред и го постави на  гласуване. 
 

дневен ред: 
 

1.Актуализация на Наредба №1, за поддържане и опазване на обществения  ред, 
чистота и благоустроиството на територията на Община Хайредин. 

                                                                                                   Докл.Кмет на Община Хайредин 
 

2.Устна информация за подготовката на МТБ на училищата и ЦДГ за  учебната 
2008/2009г. и откриване на новата година. 

                                                                                                  Докл.Ирина Цонова – ст. спец.   
                                                                                                  “Хуманитарни дейности” 

3.Информация за дейността на  Дом “Стари хора” 
 
                                                                                          Докл.Цветомир Кръстев Директор         
                                                                                                 на Дом “Стари хора” с.Хайредин  

 4.Докладни: 
4.1Вносител: Радослав Тодоров  Стойков - Кмет на община Хайредин, относно:  
подготовка на проект по мярка 431 – 2(“Придобиване и постигане на обществена 
активност на територията на потенциална местна инициативна група в селските 
региони” ос 4 на Програма за развитие на селските региони 2007 – 2013 г. 

                                                                                                  Докл.Кмет на Община Хайредин 
4.2.Вносител: Радослав Тодоров  Стойков - Кмет на община Хайредин относно: 
изграждане на православен параклис в с. Михайлово УПИ – І, план №  348,349 в 
квартал №99 по плана на с. Михайлов.                   

                                                                                                  Докл.Кмет на Община Хайредин 
4.3. Вносител: Радослав Тодоров  Стойков - Кмет на община Хайредин  относно: 
обслужване на прилежащи площи относно обекти общинска собственост  на 
основание член 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА. 

                                                                                                  Докл.Кмет на Община Хайредин 
4.4. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно:  
Създаване на медицински център и актуализация на бюджета на Община 
Хайредин. 

                                                                                                  Докл.Кмет на Община Хайредин 
4.5.Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ “Христо 
Ботев”,с.Манастирище относно: Актуализация на бюджета на ОУ “Христо 
Ботев”с. Манастирище за бюджет 2008г. 

                                                                                               Докл.Веселка Евтимова Директор  
                                                                                               наОУ“ХристоБотев” с.Манастирище    

4.6. Вносител: Пенко Господинов относно: искане на замяна по член 36, ал. 2 от 
ППЗСПЗЗ на земеделски земи в землището на с. Хайредин, обл. Враца                                                                                          

                                                                                              Докл. г – н П. Господинов - молител 
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4.7.Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС – Хайредин относно: 
Сключване на граждански договор с г-жа Десислава Димитрова за 
административното обслужване на ОбС до края на годината  2008/2009г.    

                                                                                                Докл.В. Александров – Председател   
                                                                                                на  ОбС – Хайредин 

 4.8 Вносител: Цветанка Студенобушка – Директор на ОУ “ Горан Червеняшки” 
с.Михайлово относно:Актуализация на бюджета на ОУ”Г”Червеняшки” за 2008 г., 
                                                                                                    Докл.Цветанка Студенобушка –   
                                                                                                    Директор на ОУ”Г.Червеняшки” 

 
4.9.Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ “Христо Ботев” с.    
Манастирище отностно:  Утвърждаване на маломерни паралелки за учебната 
2008/2009г. ОУ “Христо Ботев” с. Манастирище 

                                                                                                Докл.В.Ефтимова – Директор на   
                                                                                                ОУ”Хр.Ботев” 

4.10. Вносител: Цветанка Студенобушка – Директор на ОУ “ Горан Червеняшки” 
с.Михайлово отностно: Утвърждаване на маломерни паралелки за учебната  
2008/2009г. на ОУ “ Горан Червеняшки” с. Михайлово. 
                                                                                                    Докл.Цветанка Студенобушка –   
                                                                                                    Директор на ОУ”Г.Червеняшки” 
                   
4.11. Вносител: В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, относно: Даване 
съгласие на ОбС с. Хайредин, за членство на общината в асоциацията на 
общините  от Западна Стара планина “Хемус – Запад”. 
                                                                                        Докл. В. Александров –председател на   
                                                                                                ОбС 
4.12 Вносител: Атанас Атанасов – Кмет на с. Манастирище, относно: 
Актуализация на бюджета на кметство с. Манастирище за 2008 г. 
                                                                       
                                                                                          Докл. Атанас Атанасов – Кмет на с.  
                                                                                                  Манастирище 
4. 13. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
Даване съгласие на ОбС, да бъдат отпуснати 1 500лв., / хиляда и петстотин лева/ за 
тържествено честване на 150 годишнината от откриването на Храм “Света 
Петка”с. Хайредин. 

                                                                                            Докл.Кмет на Община Хайредин 
4.14. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, 
относно:Определяне на начална тръжна цена за ползване на земи от общинския 
поземлен фонд при провеждане на търгове за отдаване на земя под аренда в 
община Хайредин. 

                                                                                              
                                                                                             Докл.Кмет на Община Хайредин 

4.15. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
Възстановяване на автобусна линия Рогозен – Оряхово по съществуващо 
автобусно разписание до провеждане на конкурса. 
 

                                                                                             Докл.Кмет на Община Хайредин 
4.16. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин,относно: 
Възлагане на Кмета на общината, да кандидатства пред ПУДООС за финансиране 
реализацията на проект”Усъврършенстване системата на организирано 
сметосъбиране и транспортиране на битови отпадъци”от населените места на 
община Хайредин на стойност 410 000 лв., / четиристотин и десет хиляди лева/. 
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                                                                                             Докл.Кмет на Община Хайредин 

 
5. Вносител: Искра Гиздова – Председател на ПК “Социални дейности”, относно: 
отпускане на еднократни помощи  за лечение и погребения  за   месец септември 
2008 г. 
                                                                                              Докл. Искра Гиздова – Председател на   
                                                                                              ПК “Социални дейности” 
 
6.Питания, изказвания и предложения на граждани. 
 

                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  11 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      1 

                                                 ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА. 
            При гласуването на дневния ред отсъства г –жа Искра Гиздова, която влиза 
малко по – късно. 
              Г- н В. Александров  - Председател на ОбС: даде думата по процедура  на  г –
н Николай Кожухарски – Председател на ПК ”БиФ”, който предложи след първата 
точка от дневния ред, когато се разглеждат докладните особено за училищата които в 
дневния ред не са една след друга да се гледат последователно, за да може директорите 
на училищата да бъдат освободени. 
          Председателя на ОбС г-н В. Александров  постави на гласуване направените 
предложения на г- н Н. Кожухарски  и ОбС гласува така: 
  

                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
            Г –н  В. Александров – Председател на ОбС: Преминаване към разглеждане 
на точка първа от дневния ред. 
  
По т. 1 от дневния ред:

                Г – н В. Александров прочете актуализираните текстове, а именно:  на 
основание чл.21, ал. 2 от ЗМСМА, ОбС – Хайредин изменя и допълва Наредба № 1 на 

 Актуализация на Наредба №1  за подържане и опазване   
                                          на обществения  ред, чистота и благоустроиството на   
                                          територията на Община Хайредин. 
  
                 Г –н В. Александров – Председател на ОбС  - Хайредин, даде думата на 
Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин. 
               Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин: В изпълнение на 
Решение № 89 от Протокол от 28.05.2008 г., т.2 на Общински съвет – Хайредин и писмо 
от Районна прокуратура – гр. Козлодуй с № 807/18.08.2008 г.,е подготвена докладна – 
записка и предложение за актуализация на Наредба № 1  на ОбС – Хайредин за 
подържане и опазване на обществения ред, чистотата и благоустройството на 
територията на Община Хайредин, ако имате някакви въпроси ст. специалиста г – ца 
Десислава Цветкова присъства на заседанието и може да даде отговор. 
                Г –н В. Александров  - Председател на ОбС поясни, че докладната и 
актуализацията на Наредба № 1 са били обект на обсъждане на всички ПК и 
Председателите на комисиите имат своето мнение. 



 5 

ОбС – Хайредин за подържане и опазване на обществения ред, чистотата и 
благоустройството на територията на Община Хайредин, както следва: 
 
I. В Раздел Първи “Осигуряване на обществения ред, почивката и спокойствието 
на гражданите на общината”, чл.18 се изменя така: 
 “Чл.18. Забранява се: 
 /1/ Внасянето на газово оръжие в заведения, дискотеки, училища, учреждения, и 
на места при провеждане на масови мероприятия и носенето им на видно място. 
 /2/ Игри със саморъчно направени бомбички, ластици, прашки, взривни 
вещества, стрелба с въздушни пушки и др., които нарушават спокойствието или 
създават опасност за живота или здравето на гражданите. 
 /3/ Продажбата на взривни вещества и взривоопасни средства без сертификат от 
МВР. При нарушение на лицата, които ги продават се налага санкция.” 
 
II. Раздел четвърти да отпадне и се приеме Раздел Четвърти със следния текст: 
 

“РАЗДЕЛ ЧЕТВЪРТИ 
РЕД ЗА ОТГЛЕЖДАНЕ НА СЕЛСКОСТОПАНСКИ ЖИВОТНИ И ДОМАШНИ 

ЛЮБИМЦИ НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА ХАЙРЕДИН 
Чл.44. /1/ В урбанизираните територии на населените места в общината се разрешава 
отглеждането на селскостопански животни съгласно Наредба № 44/20.04.2006г. за 
ветеринарномедицинските изисквания към животновъдните обекти, след влизането й в 
сила. 
           /2/ При констатиране на животни над допустимия по ал.1 брой на собствениците 
се издава предписание за премахването им в едномесечен срок. При неизпълнение на 
предписанието се съставя акт за нарушение. 

/3/ За отглеждането на животните по ал.1 е задължително спазването на чл.48, 
Наредба № 7/04.06.1992 г., на Министерство на здравеопазването за хигиенните 
изисквания за здравна защита на селищната среда и Наредба № 44/20.04.2006г. за 
ветеринарномедицинските изисквания към животновъдните обекти. 

/4/ Забранява се преминаването и извеждането на паша на животните по 
централните улици на населените места. Кмета на населеното място определя маршрут 
за движение на животните. 

/5/ Собствениците на умрели животни се задължават да ги предават на Екарисаж 
за обезвреждане или загрубяват в ями, след уведомяване на кмета на населеното място. 

/6/ Собствениците на кучета са длъжни да ги отглеждат до края на живота си, а 
при невъзможност да ги предават в приют за бездомни кучета или приемни 
домакинства. 

/7/ Всеки собственик на куче е длъжен да го разхожда с нашийник или повод, а 
едрите породи и агресивните кучета с наморник, на определените за целта места. 

/8/  При съмнение за бяс на кучето, лицата са длъжни да съобщят незабавно на 
държавните ветеринарномедицински органи и служители. 

/9/ Жителите на Община Хайредин са длъжни да спазват “Програмата за 
овладяване на популацията на безстопанствените кучета в Община Хайредин за 
периода 2008-2013г.” 

Чл.45. На територията извън регулацията на селищата се разрешава 
отглеждането на всички видове животни на отстояние петдесет /50м./ от жилищна 
сграда с разрешаването на съответните административни и специализирани органи 
/РВМС, РИОСВ, РИОКОЗ/. 
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Чл.46. Собствениците на животни задължително ги представят за 
идентифициране, имунизиране и извършване на задължителните 
ветеринарномедицински мероприятия, съгласно изискванията на раздел II, чл.132 от 
Закона за ветеринарномедицинската дейност. 

Чл.47. Животните се отглеждат в специални за целта помещения, отговарящи на 
зоотехническите, санитарно-хигиенни и ветеринарномедицински норми. 

Чл.48. Стопанските постройки със селскостопанско предназначение да се 
изграждат съгласно определените норми: 

• Три метра /3м/ от дворищно-регулационната линия, при условие, че отпадните 
води се отвеждат в собствения парцел, включени в канализацията или 
септичната яма; 
• Минимум шест метра /6м/ от жилищните сгради, находящи се в дворното 
място, както и сградите в съседните имоти; 
• При невъзможност за спазване на разстоянията по т.1 и т.2 е необходимо 
нотариална заверена декларация за съгласие от съответния/те/ съсед/и/; 
• На разстояние петдесет метра /50м/ от административните сгради, детски 
градини, училища, социални и здравни заведения. 

   Чл.49 /1/ Стопанските сгради трябва да се изграждат, разполагат и оборудват така, че 
да отговарят на зоохигиенните и ветеринарномедицинските изисквания, като и на 
условията съгласно чл.44 и чл.45 от Закона за устройство на територията. 

/2/ Към селскостопанските ферми извън регулация задължително се изграждат 
съоръжения, пречистващи отпадните води. 

/3/ Ежедневно се изнася торовата маса от помещението на определено за целта 
място в рамките на парцела. 

/4/ Домакинствата, които отглеждат селскостопански животни следва да имат в 
дворовете си изградени места за временно съхраняване на тора, при спазване 
отстоянията цитирани в чл.48. 

/5/ Торовата маса да се съхранява в завързани плътни полиетилениви торби и да 
се извозва извън границите на парцела от собственика на животните на определени 
торища след превишаване на 0,5 куб.м. 

/6/ Кметът на Общината и Кметовете на населените места определят със заповед 
местата за депониране на тора, когато стопаните нямат собствени земеделски земи. 

 
Чл.50. Забранява се: 
1. Разходката и пашата на селскостопански животни по пътища, улици, сметища, 

културни и здравни заведения, паркове, градини и други озеленени площи на 
територията на община Хайредин. 

2. Ловенето на птички, гълъби, гургулици и други, събирането на яйца от 
птичите гнезда, повреждането и унищожаването на изкуствените хранилки и птичите 
къщички в парковете, градините и други места. 

3. Развеждането на диви животни по улиците, площадите и други публични 
места на територията на Община Хайредин с цел представление или търговия. 

4. Въвеждането на животни в търговски обекти и обществени места с 
изключение на кучета-водачи, придружаващи незрящи хора. 

5. Изхранването на животни с нестерилизирани продукти от животински 
произход, кланични отпадъци и отпадъци събирани от сметищата. 

6.Складирането на торове и животински отпадъци на тротоарите и уличните 
платна. 

7. Отглеждането на свине при пасищни условия. 
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8. Свободното пускане и пашата на селскостопански животни на територията на 
община Хайредин без присъствието на собственик или пастир. Пашата се извършва по 
начин опазващ съществуващите насаждения и посеви. 

9. Разхождането на кучета на територията на учебните, детските, здравните 
заведения, детски и спортни площадки. 

10. Насъскването на кучета спрямо хора и животни на обществени места. 
11. Ловенето, умъртвяването и изоставянето на кучета, котки и селскостопански 

животни, както и измъчването им по какъвто и да е начин. Кучетата страдащи от остри 
заразни болести и представляващи риск за хората, по преценка на ветеринарния лекар 
подлежат на евтаназия.” 
              След станалите разисквания в който отношения взеха Председателите на 
ПК, който информираха ОбС, че комисиите са приели текстовете на чл. 18, от 
раздел първи и Раздел четвърти от Наредба № 1  и след като нямаше други 
становища и предложения г – н В. Александров – Председател на ОбС подложи 
докладната на гласуване и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 
№130 

1.ОбС Хайредин, на основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и Правилника за 
организация и дейността на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинска администрация, писмо № 807/2008 г., на Районна прокуратура гр. 
Козлодуй и Решение № 85, т.2 на ОбС отменя текста на чл., 18 и Раздел IV / от чл., 
44 до чл., 50 а/ Ред за отглеждане на селскостопанските животни и домашните 
любимци от Наредба № 1  - Наредба за подържане и опазване на обществения ред 
на територията на община Хайредин. 
2.ОбС – Хайредин, на основание чл., 21, ал., 2 от ЗМСМА и Правилника за 
организация и дейността на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинска администрация, приема актуализираните текстове на чл., 18 и Раздел 
IV - Ред за отглеждане на селскостопанските животни и домашните любимци от 
Наредба № 1  - Наредба за подържане и опазване на обществения ред, чистотата и 
благоустройството на територията на община Хайредин, както следва: 
“Чл.18. Забранява се: 
 /1/ Внасянето на газово оръжие в заведения, дискотеки, училища, 
учреждения, и на места при провеждане на масови мероприятия и носенето им на 
видно място. 
 /2/ Игри със саморъчно направени бомбички, ластици, прашки, взривни 
вещества, стрелба с въздушни пушки и др., които нарушават спокойствието или 
създават опасност за живота или здравето на гражданите. 
 /3/ Продажбата на взривни вещества и взривоопасни средства без 
сертификат от МВР. При нарушение на лицата, които ги продават се налага 
санкция.” 
 
II. Раздел четвърти  със следния текст: 
 

“РАЗДЕЛ ЧЕТВЪРТИ 
РЕД ЗА ОТГЛЕЖДАНЕ НА СЕЛСКОСТОПАНСКИ ЖИВОТНИ И 

ДОМАШНИ ЛЮБИМЦИ НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА ХАЙРЕДИН 
 

Чл.44. /1/ В урбанизираните територии на населените места в общината се 
разрешава отглеждането на селскостопански животни съгласно Наредба № 
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44/20.04.2006г. за ветеринарномедицинските изисквания към животновъдните 
обекти, след влизането й в сила. 
           /2/ При констатиране на животни над допустимия по ал.1 брой на 
собствениците се издава предписание за премахването им в едномесечен срок. При 
неизпълнение на предписанието се съставя акт за нарушение. 

/3/ За отглеждането на животните по ал.1 е задължително спазването на 
чл.48, Наредба № 7/04.06.1992 г., на Министерство на здравеопазването за 
хигиенните изисквания за здравна защита на селищната среда и Наредба № 
44/20.04.2006г. за ветеринарномедицинските изисквания към животновъдните 
обекти. 

/4/ Забранява се преминаването и извеждането на паша на животните по 
централните улици на населените места. Кмета на населеното място определя 
маршрут за движение на животните. 

/5/ Собствениците на умрели животни се задължават да ги предават на 
Екарисаж за обезвреждане или загрубяват в ями, след уведомяване на кмета на 
населеното място. 

/6/ Собствениците на кучета са длъжни да ги отглеждат до края на живота 
си, а при невъзможност да ги предават в приют за бездомни кучета или приемни 
домакинства. 

/7/ Всеки собственик на куче е длъжен да го разхожда с нашийник или 
повод, а едрите породи и агресивните кучета с наморник, на определените за целта 
места. 

/8/  При съмнение за бяс на кучето, лицата са длъжни да съобщят незабавно 
на държавните ветеринарномедицински органи и служители. 

/9/ Жителите на Община Хайредин са длъжни да спазват “Програмата за 
овладяване на популацията на безстопанствените кучета в Община Хайредин за 
периода 2008-2013г.” 

Чл.45. На територията извън регулацията на селищата се разрешава 
отглеждането на всички видове животни на отстояние петдесет /50м./ от жилищна 
сграда с разрешаването на съответните административни и специализирани 
органи /РВМС, РИОСВ, РИОКОЗ/. 

Чл.46. Собствениците на животни задължително ги представят за 
идентифициране, имунизиране и извършване на задължителните 
ветеринарномедицински мероприятия, съгласно изискванията на раздел II, чл.132 
от Закона за ветеринарномедицинската дейност. 

Чл.47. Животните се отглеждат в специални за целта помещения, 
отговарящи на зоотехническите, санитарно-хигиенни и ветеринарномедицински 
норми. 

Чл.48. Стопанските постройки със селскостопанско предназначение да се 
изграждат съгласно определените норми: 

• Три метра /3м/ от дворищно-регулационната линия, при условие, че 
отпадните води се отвеждат в собствения парцел, включени в 
канализацията или септичната яма; 
• Минимум шест метра /6м/ от жилищните сгради, находящи се в дворното 
място, както и сградите в съседните имоти; 
• При невъзможност за спазване на разстоянията по т.1 и т.2 е необходимо 
нотариална заверена декларация за съгласие от съответния/те/ съсед/и/; 
• На разстояние петдесет метра /50м/ от административните сгради, детски 
градини, училища, социални и здравни заведения. 
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   Чл.49 /1/ Стопанските сгради трябва да се изграждат, разполагат и оборудват 
така, че да отговарят на зоохигиенните и ветеринарномедицинските изисквания, 
като и на условията съгласно чл.44 и чл.45 от Закона за устройство на 
територията. 

/2/ Към селскостопанските ферми извън регулация задължително се 
изграждат съоръжения, пречистващи отпадните води. 

/3/ Ежедневно се изнася торовата маса от помещението на определено за 
целта място в рамките на парцела. 

/4/ Домакинствата, които отглеждат селскостопански животни следва да 
имат в дворовете си изградени места за временно съхраняване на тора, при 
спазване отстоянията цитирани в чл.48. 

/5/ Торовата маса да се съхранява в завързани плътни полиетилениво торби 
и да се извозва извън границите на парцела от собственика на животните на 
определени торища след превишаване на 0,5 куб.м. 

/6/ Кметът на Общината и Кметовете на населените места определят със 
заповед местата за депониране на тора, когато стопаните нямат собствени 
земеделски земи. 

Чл.50. Забранява се: 
1. Разходката и пашата на селскостопански животни по пътища, улици, 

сметища, културни и здравни заведения, паркове, градини и други озеленени 
площи на територията на община Хайредин. 

2. Ловенето на птички, гълъби, гургулици и други, събирането на яйца от 
птичите гнезда, повреждането и унищожаването на изкуствените хранилки и 
птичите къщички в парковете, градините и други места. 

3. Развеждането на диви животни по улиците, площадите и други публични 
места на територията на Община Хайредин с цел представление или търговия. 

4. Въвеждането на животни в търговски обекти и обществени места с 
изключение на кучета-водачи, придружаващи незрящи хора. 

5. Изхранването на животни с нестерилизирани продукти от животински 
произход, кланични отпадъци и отпадъци събирани от сметищата. 

6.Складирането на торове и животински отпадъци на тротоарите и 
уличните платна. 

7. Отглеждането на свине при пасищни условия. 
8. Свободното пускане и пашата на селскостопански животни на 

територията на община Хайредин без присъствието на собственик или пастир. 
Пашата се извършва по начин опазващ съществуващите насаждения и посеви. 

9. Разхождането на кучета на територията на учебните, детските, здравните 
заведения, детски и спортни площадки. 

10. Насъскването на кучета спрямо хора и животни на обществени места. 
11. Ловенето, умъртвяването и изоставянето на кучета, котки и 

селскостопански животни, както и измъчването им по какъвто и да е начин. 
Кучетата страдащи от остри заразни болести и представляващи риск за хората, по 
преценка на ветеринарния лекар подлежат на евтаназия. 

 
 3.ОбС – Хайредин, възлага контрол за изпълнението на Наредба № 1 за 
подържане и опазване на обществения ред, чистотата и благоустройството на 
територията на Община Хайредин, да се извършва от Кмета на Община Хайредин 
и кметовете на кметства. 
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
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                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     1 
АКТУАЛИЗАЦИЯТА НА НАРЕДБА № 1 СЕ ПРИЕМА. 

 
По т.2 от дневния ред:

 Принципи на финансиране: Финансирането се извършва въз основа на приета 
от Общинския съвет „Общинска Програма за оптимизация на училищната 
мрежа за учебната 2008/2009г.” 

 Устна информация за подготовката на МТБ на училищата   
                                          и ЦДГ за  учебната 2008/2009г. и откриване на новата   
                                          година. 
                 Г –н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, даде думата на г –
жа Ирина Николова Цонова – ст. специалист “ Хуманитарни дейности” при 
Община Хайредин. 
               Г – жа Ирина Николова Цонова: Информацията се базира на справка за 
натурални стойностни показатели към 01.09.2008 г., и справка за готовността на 
училищата за учебната 2008/09 година, към 12.09.2008 г. На 15.09. 2008 г., в Община 
Хайредин и четирите училища, едно СОУ и три основни училища отвориха 
тържествено врати, с  необходимата ритуализация.  Общо паралелките са 33 броя, а 
учениците – 421. Общо персонал – 64 броя, в.т.ч. 13 обслужващи. Утвърден бюджет – 
596 062 лв. Касово изпълнение към 31.08.2008 г., - 361 603. С БРЗ – 493.33; С БРЗ, за 
педагогически персонал 532. 15 лв. По НП “ Оптимизация на училищната мрежа” и “ 
Оптимизация на вътрешната структура”, за училище Рогозен вече са утвърдени 
3681.23 лв., за обезщетения. 
           Състояние на МТБ / Материално – техническата база /, добра и много добра. 
Извършени са частични ремонтни работи и в четирите училища, по – осезаемо е в 
СОУ с. Хайредин. Ремонтите са на стойност 10 805 лв., от бюджета на общината и 
делегирания бюджет на училищата. Заявените учебници I – VI клас, сме разбили по 
училищата.  Проблеми: Продължава тенденцията за намаляване броя на учениците, 
опитите за оптимизиране на училищната мрежа са неуспешни, въпреки 
предложената докладна от общинска администрация, за заседанието през месец 
08.2008 г.,бяха подготвени и целите, а именно:  
     *  Осигуряване на възможност на всяко дете да получи съизмеримо по качество 
образование; 
     *    Повишаване на ефективността на публичните разходи за образование; 
ІІ. Обхват: 
     *    Оптимизиране на училищната мрежа; 
     *    Оптимизиране на вътрешната структура на училищата; 
ІІІ. Срок на Програмата – 31.12.2008г.; 
ІV. Общ Бюджет за общински програми за оптимизация – до 47 900 хил. лв. Община 
Хайредин ще кандидатства по модул „Оптимизиране на училищната мрежа” и 
„Оптимизиране на вътрешната структура на училищата”, с общ бюджет на модула 
– 17 000 хил. лв.  

 Етапи на финансиране: Финансирането се извършва на две равни части. 
Първите 50% от средствата се предоставят на финансиращият орган 
авансово, след одобряване на програмата. Окончателното плащане в размер на 
още 50% се извършва до 15.10.2008г., след изпълнение на мерките и 
одобряването на отчета от групата по изпълнение, контрол и наблюдение на 
програмата. 

 Максимална стойност на програмата  250 хил. лв. за закрито/ преобразувано 
чрез сливане училище с над 44 ученици за учебната 2007/2008г. 
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 Изисквани документи – формуляр за участие по образец, Общинска програма за 
оптимизация и Решение на общинския съвет за нейното приемане.  

Такава програма не се прие, не е направена оптимизация на училищната мрежа 
и  сега училищата са в процес на заверяване на образец № 1 и в процедура за 
утвърждаване на маломерните паралелки.  Видно е, че материалната база на 
училището се опазва и обогатява и от учители, и от ученици, за да бъде то по-
привлекателно място за всички.  Постигнатите резултати в овладяване на 
знанията не са високи. Резултатите от външното оценяване на учениците от V 
клас са задоволителни. Пред училището стои много сериозен проблем – да се 
научат учениците да разсъждават и да имат трайни знания, които да постигат 
чрез по-голямата практическа насоченост на обучението като разработка на 
проекти, екскурзии, изработване на макети, работа в лаборатория. За 
квалификационна дейност в бюджета на училището са заделени пари. Учителите 
участват с желание при провеждане на различни форми на квалификация, като 
споделят с колектива придобитите знания. Най-многобройни и различни по форма 
са квалификациите, проведени от РИО-Враца. 

              Училищното ръководство работи добре със всички институции, намиращи се 
на територията на село Рогозен и община Хайредин. Среща разбиране по поставени 
въпроси и получава съдействие при необходимост. 
             Г –н В. Александров – Председател на ОбС след доклада на ст.специалиста 
по “Хуманитарни дейности” г – жа Ирина Николова Цонова, станалите 
разисквания и дадените отговори от г – жа Николова  подложи информацията на 
гласуване и съвета взе  
 

РЕШЕНИЕ 
№ 131 

1.ОбС – Хайредин приема устната информация на ст.специалиста  “Хуманитарни 
дейности” г – жа Ирина Николова Цонова, за подготовката на МТБ на училищата 
за учебната 2008/09 г.,  
2.ОбС – Хайредин, задължава директорите на училищата на територията на 
общината до края на месец януари 2009 г., да предоставят в общинска 
администрация КСС / Количествено стойностна сметка /за необходимостта от 
основни ремонтни дейности на училищата за 2009 г., и предлага на директорите 
на учебни заведения да потърсят възможности за разработване на проекти за 
финансиране от Европейските фондове, за подобряване на МТБ на училищата в 
общината. 
                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
           По време на гласуването г –н Цветомир Кирилов Кръстев  - общински съветник 
отсъства. 
По т.3 от дневния ред:

                     Г – н В. Александров: Информацията, която обсъждаме е изключително 
важна и ако искаме условията в дома да есе подобряват, да има бъдеще този 
социален обект следва постоянно да подобряваме социалните услуги който 
предлагаме на възрастните хора. Като ръководство на дома и общината е 
необходимо да разработим проект с който да кандидатстваме по програмата за 

 Информация за дейността на  Дом “Стари хора” 
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„Развитеи на селските райони 2007 -2013”, за подобряване на МТБ / Материално 
техническата база/ и  подобряване на битовите и санитарните условията. 
                По тази точка от дневния ред отношение взеха г- н  Будьони Замфиров  - 
Председател на ПК по „ТСУ”, г – н П. Попов – общински съветник, г – жа Галина 
Здравкова  - Председател на ПК по „ контрол на решенията”. На техните въпроси 
отговор даде г- н  Цветомир Кирилов Кръстев – Директор на ДСХ с. Хайредин и 
тъй като докладната е разглеждане доста подробно и във ПК г- н В. Александров  -  
председател на ОбС  Хайредин предложи да се премине към гласуване и съвета взе  
  

РЕШЕНИЕ 
№ 132 

 
1.ОбС Хайредин, приема информацията на г -  Цветомир Кирилов Кръстев – 
Директор на ДСХ с. Хайредин за дейността му през 2008 г. 
2.ОбС Хайредин, възлага на Кмета на общината и директора на ДСХ с. Хайредин 
да проучат необходимостта от реконструкция модернизация и ремонт на зградния 
фонд на дома с цел подобряване на битовите и санитарни условия на домуващите, 
като предприемат мерки за разработване на Проект на обекта и се кандидатства 
по програмата на ЕС, за „ Развитие на селските райони 2007 – 2013 „ и 
подобряване на качеството на социалните услуги в дома. 
По т.4 Докладни 
По т.4.1 от дневния ред: Вносител: Радослав Тодоров  Стойков - Кмет на община   
                                            Хайредин, относно: подготовка на проект по мярка 431 –  
                                            2(“Придобиване и постигане на обществена активност на   
                                            територията на потенциална местна инициативна група в   
                                            селските региони” ос 4 на Програма за развитие на   
                                            селските региони 2007 – 2013 г. 
 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС – Хайредин напомни, че 
материала е разглеждан във всички ПК и съветниците са добре запознати. 
Председателите на ПК подкрепиха докладната, след което се  предложи да се 
премине  към гласуване и съвета взе 
 

РЕШЕНИЕ: 
№ 133 

1.На основание чл. 9, чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА и Наредба № 14 от 3 април 2008 
г. за Условията и реда за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 
подмярка “Придобиване на умения и постигане на обществена активност на 
съответните територии за потенциални местни инициативни групи в селските 
райони от Програмата за развитие на селските райони за периода 2007 – 2013 г.”, 
Издадена от Министерството на земеделието и храните /МЗХ/, Обн. ДВ бр. 39 от 15 
април 2008 г., ОБЩИНСКИЯТ СЪВЕТ реши: 
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 Одобрява участието на общината в създаване на публично-частно 
партньорство за подаване на Заявление за подпомагане по под-мярка 431-2 
„Придобиване на умения и постигане на обществена активност за 
териториите на потенциални МИГ в селските райони” от Програмата за 
развитие на селските райони (2007-2013 г.) за създаване на местна 
инициативна група на територията на община Хайредин и община 
Криводол. 

 Въз основа на Протокол от съвместна среща, състояла се на 14.08.2008 г. 
приема като партньори за подписване на партньорската декларация и 
подаване на Заявлението следните организации: 

 За стопанския сектор: 
        ЕТ “Анто – Тодор Алексиев”, ул. “Рила”, с. Хайредин, обл. Враца, 

представен от Тодор Алексиев Тодоров, ЕГН 7010112063 – Управител; Емил 
Алексиев Тодоров, ЕГН 7304212064 – Ръководител отдел “Земеделие”. 
 За нестопанския сектор: 

     “Агенция за регионално и икономическо развитие – Враца – клон 
Криводол”,  бул. “Освобождение” № 8 А, гр. Криводол, п. к. 3060, представлявана 
от Несрин Бедриева Донева, ЕГН 5911125110 – представляваща по служебно 
решение. 
 Водещата организация по проекта, която в качеството си на КАНДИДАТ

 Определя за свой представител по изпълнение на проекта и подписване на 
партньорската декларация:  инж. Николай Георгиев Иванов – Кмет 
Община Криводол. 

, 
да подаде документи и да подпише договор за безвъзмездна финансова 
помощ по под-мярка 431-2 „Придобиване на умения и постигане на 
обществена активност за териториите на потенциални МИГ” от 
Програмата за развитие на селските райони да бъде Община Криводол, бул. 
“Освобождение” № 13, гр. Криводол, п.к. 3060, обл. Враца - представител на 
общините от територията, представлявана от  инж. Николай Георгиев 
Иванов, ЕГН 6810232066 – Кмет Община Криводол. 

 Община Криводол и Община Хайредин се ангажират да оказват съдействие 
и участват чрез свои представители и други лица в подготовката на 
Заявлението за кандидатстване по под-мярка 431-2, ос 4 ЛИДЕР от ПРСР.  

 Във връзка с успешното изпълнение на проекта, първоначално офис на 
проекта ще има в гр. Криводол, като водеща организация, но в последствие 
ще се разкрие и в с. Хайредин. 

 
                                      ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА” - 11 /Гиздова,Замфиров,Здравкова,   
                                                                                     Александров, Стефанов,Кръстев,   
                                                                                     Божков,Братанов,Попов,Христов/ 
                                                                                     Кожухарски/  

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА/ 

                                       ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
                При гласуването отсъства г- н П. Кременски, който по негова молба бе 
освободен от заседанието и г- н Цветомир Кирилов Кръстев. 
 
               Г- н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, по предложение на г –н 
Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ” и предложение на директорките 
на училищата, постави на гласуване да се гледа актуализацията на бюджетите  на 
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училищата, след това докладните за отвърждаване на маломерните паралелки, за да 
могат директорките на училищата да бъдат освободени и съвета гласува така: 
                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
По т.4.2 от дневния ред: Вносител: Радослав Тодоров  Стойков - Кмет на община  
                                             Хайредин относно:изграждане на православен параклис в   
                                            с. Михайлово УПИ – І, план №  348,349 в квартал №99 по   
                                            плана на с. Михайлов.  
  
                   Г –н В. Александров  - Председател на ОбС – Хайредин: Въз основа на 
постъпила молба от църковно сдружение”Свети Пророк Илия”  със седалище и адрес 
на управление с.Михайлово, регистрирано по Фирмено дело  № 896/2007г.на 
Врачанския Окръжен Съд,за учредяване право на строеж върху площ-36,82 кв.м. в 
УПИ-I, пл.№ 348, 349, кв., 99, чл., 37 от ЗОС /Право на строеж върху имот-частна 
общинска собственост,се учредява след решение на общинския съвет от кмета на 
общината чрез публичен търг или публично оповестен конкурс и съобразно 
предвижданията на влязъл в сила подробен устройствен план/, ал.4/правото на 
строеж без търг или конкурс след решение на общинския съвет прието с мнозинство 
повече от половината от общия брой на съветниците,по ред,определен в наредбата 
по чл. 8,ал.2;и ал.6,т.2/Безвъзмездно право на строеж може да се учредява след 
решение на общинския  съвет,прието с мнозинство повече от половината от общия 
брой на съветници,по ред определен в наредбата по чл.8, ал.2/;т.2/религиозни 
институции,регистрирани съгласно Закона за вероизповеданията,или техни месни 
поделения за обредни,молитвени или богослужебни домове за публични религиозни 
обреди и служби,за храмове и манастири/. 
                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: даде думата на 
Председателите на ПК, които потвърдиха разглеждането на материала и в 
постоянните комисии и дадоха своето положително становище. 
               Г – н Ангел Стефанов – общински съветник: Имахме предложение да се 
спре тази порочна практика и предлагам, ако до две, три години не се  изпълни нищо 
това решение да бъде спряно от сила. 
              Г- н В. Александров – Председател на ОбС, първо отговори но г –н 
Стефанов, че следва да се изясни законосъобразността на предложението и, ако е 
законосъобразно следва да се впише в договора като клауза, които ще се подпише 
между молителя и Кмета на общината и подложи докладната на гласуване и 
съвета взе    

Р Е Ш Е Н И Е 
№ 134 

 1.ОбС-Хайредин на основание чл.37от ЗОС /,ал.4,и ал.6,т.2; приема да учреди 
право на строеж за изграждане на параклис  
2.ОбС-Хайредин възлага на Кмета Община Хайредин да сключи договор за 
отстъпено право на строеж върху  площ.36,82кв.м., в УПИ-I,пл.№ 348,349,кв.99 по 
ПУП на с.Михайлово. 
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  13 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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По т 4.3 от дневния ред:  Вносител: Радослав Тодоров  Стойков - Кмет на община   
                                              Хайредин,  относно: обслужване на прилежащи площи   
                                              обекти общинска собственост  на основание член 21, ал.   
                                              1, т. 8 от ЗМСМА  
 
                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, даде думата на 
Кмета на Община Хайредин – Радослав Тодоров Стойков.  
                  Г – н  Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин: Приемане 
Решение за разделяне на имот 352001 дървопроизводителна горска площ в землището 
на с. Хайредин, с цел обособяване прилежащи площи към обекти общинска 
собственост. 
                 Г –жа Таня Тодорова Андреева – административен секретар на Община 
Хайредин: С цел обособяване на прилежащи площи около обекти общинска 
собственост и на основание чл., 21 ал., 1, т., 8 от ЗМСМА е предложен на Вашето 
внимание предложение за решение и Вие сте се запознали на проведените вече 
постоянни комисии. 
 
              Г – н В. Александров – Председател на ОбС, подложи докладната на Кмета 
на общината на гласуване и съвета взе  
 

РЕШЕНИЕ: 
№ 135 

 
1.ОбС – Хайредин, одобрява разделянето на имот 352001 дървопроизводителна 
горска площ, с цел обособяване прилежащи площи към обекти общинска 
собственост / плувен басейн, летен детски лагер и Ловна хижа с. Хайредин /, 
приема изготвения от фирма Геоконсулт проект за разделяне на имота. 
2. ОбС – Хайредин, възлага на Кмета на общината да изготви актове за общинска 
собственост на новообразуваните имоти, като публична – общинска собственост. 

   
                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  11Гиздова,Замфиров,Здравкова,   
                                                                                               Александров, Стефанов,  
                                                                                               Божков,Братанов,Кръстев, 
                                                                                               Кожухарски,Георгиев, / 

                                                      “ПРОТИВ” –        1 /Попов/          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
         По т.4.9 и 4.10 от дневния ред: Г

                  За да защитят своето искане г-жа Веселка Ефтимова – Директор на 
ОУ”Христо Ботев”с. Манастирище, г –жа Цветанка Студенобушка – Директор на ОУ 
„Горан Червеняшки” с. Михайлово, г – жа Галя Панчева – Директор на ОУ „Кирил и 
Методий” с. Рогозен, г –жа Мадлена Гълъбова – Директор на СОУ „В. Воденичарски” 
с. Хайредин, представиха информацията подготвена от тях, бяха добре запознати със 
Наредба № 7 от 29 декември 2000 г.,за определяне броя на паралелките и групите и 

 – н В. Александров – Председател на ОбС – 
Хайредин, подложи докладните на директорите на учебни заведения и 
утвърждаването на маломерните паралелки на територията на общината и даде 
думата на  всяка една от директорките на учебните заведения, за да може всички 
общински съветници да чуят и тяхното мнение и становище.  
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броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на училищата, детските 
градини и обслужващите звена.   
           След станалите разисквания по докладните на директорките на 
маломерните паралелки, съвета взе  
 

РЕШЕНИЕ 
№ 136 

1.ОбС – Хайредин, приема докладните на директорките на училищата на 
територията на общината и предлага на Регионален инспекторат по образувание 
/РИО/ Враца, да предложат на Министъра на МОН да утвърди маломерните 
паралелки в училищата на територията Община Хайредин, както следва: 
 

 
Първи клас –       10 ученика; 
Втори клас –        10 ученика; 
Трети клас –         8 ученика; 
Четвърти клас –  7 ученика; 
Пети клас –          7 ученика; 
Шести клас –      12 ученика; 
Седми клас –       10 ученика. 

ОУ „Христо Ботев” с. Манастирище 

 
  

Първи клас –       12 ученика; 
Втори клас –        11 ученика; 
Трети клас –        12ученика; 
Четвърти клас –  11 ученика; 
Пети клас –          11 ученика; 
Шести клас –      10 ученика; 
Седми клас –       12 ученика; 
Осми клас  -         10 ученика. 

ОУ „ Горан Червеняшки „с. Михайлово 

 
 
Втори клас –        15 ученика; 
Трети клас –        14ученика; 
Четвърти клас –  12 ученика; 
Шести клас –      10 ученика; 
Седми  клас –      16 ученика; 
Осми клас –         15 ученика; 

ОУ „ Св. Св. Кирил и Методий” с. Рогозен 

 
 
Втори клас –         6 ученика; 
Трети клас –        15ученика; 
Четвърти клас –  12 ученика; 
Пети клас –          14 ученика; 
Шести клас –      16 ученика; 
Седми клас –       16 ученика; 
Осми клас  -         13 ученика; 
Десети клас -       14 ученика; 
Единадесети клас -17 ученика; 
Дванадесети клас -16 ученика. 

СОУ „ В. Воденичарски” с. Хайредин 
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2.ОбС – Хайредин, на основание Закона за бюджета за 2008 г., и изискванията на 
Наредба № 7 на МОН възлага на директорите на училищата на територията на 
общината като второстепенни разпоредители на бюджета на учебните заведения и 
техните декларации дадени пред ОбС Хайредин да потърсят възможности за 
допълнителни средства за обезпечаване на издръжката и функциониране на 
училищата за учебната 2008/09 г. 
 
                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  13 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 
 
По т.4.5 от дневния ред: Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ   
                                             “Христо  Ботев”,с.Манастирище, относно:   
                                               Актуализация на  бюджета на ОУ “Христо Ботев”с.   
                                               Манастирище за бюджет  2008г.  
 
                       Г- н В. Александров – Председател на ОбС – Хайредин: В такъв случаи, 
да преминем към разглеждането на точките 4.5. , а именно:  Вносител: Веселка 
Евтимова – Директор на ОУ “Христо Ботев”,с. Манастирище относно: 
Актуализация на бюджета на ОУ “Христо Ботев”с. Манастирище за бюджет 
2008г., и даде думата за допълнение.  
 
                   Г – жа В. Евтимова: Във връзка с актуализиране на бюджета на ОУ”Христо 
Ботев „с. Манастирище със сумата от 3288 лв., / три хиляди двеста осемдесет и осем 
лева/, изплатен наем земя за отдадена под аренда земя от Георги Кръстев Георгиев, съм 
предложила на Вашето внимание докладната и моля ОбС Хайредин да утвърди 
разпределението по посочената сума в бюджета на училището по параграфи, както 
следва: 
 
-  § 01 – 01 / Заплати / - 2750 лв., / две хиляди седемстотин и петдесет лева/; 
-  §05 – 51 / ДОО /       - 410 лв., / четиристотин и десет лева/; 
-  § 05 – 52 / УПФ /       -  34 лв., / тридесет и четири лева /; 
-  § 05 – 60 / ЗОВ/         - 34 лв., / тридесет и четири лева/; 
 - § 05 – 80 / ДЗПО /     - 60 лв., / шестдесет  лева/; 
 
ВСИЧКО: 3288 лв., / три хиляди двеста осемдесет и осем лева/. 
 
             Г – н В. Александров  -Председател на ОбС Хайредин подложи докладната 
на Веселка Евтимова – Директор на ОУ “Христо Ботев”,с.Манастирище относно: 
Актуализация на бюджета на ОУ “Христо Ботев”с. Манастирище за бюджет 
2008г., и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 
№ 137 

1.ОбС Хайредин, приема докладната на директорката на ОУ „Христо Ботев”с. 
Манастирище и актуализира бюджета на училището, както следва: 
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- по приходната част: увеличава приходите със сумата от 3288 лв., / три хиляди 
двеста осемдесет и осем лева, получени от наем училищна земя, отдадена под 
аренда. 
- по разходната част: тази сума от 3288 лв., / три хиляди двеста осемдесет и осем 
лева/ се разпределя по параграфи, както следва: 
- § 01 – 01  / Заплати / - 2750 лв., / две хиляди седемстотин и петдесет лева/; 
- §  05 – 51 / ДОО/       - 410 лв., / четиристотин и десет лева/; 
- §  05 – 52 / УПФ        -  34 лв., / тридесет и четири лева /; 
- §  05 – 60 / ЗОВ/         - 34 лв., / тридесет и четири лева/; 
 - § 05 – 80 / ДЗПО /     - 60 лв., / шестдесет  лева/; 
 
ВСИЧКО: 3288 лв., / три хиляди двеста осемдесет и осем лева/. 
 
                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    - 12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
 

При гласуването г- н  Цветомир Кирилов Кръстев – общински съветник присъства. 
 

 
По т. 4.8 от дневния ред:  Вносител: Цветанка Студенобушка – Директор на ОУ “   
                                                Горан Червеняшки” с.Михайлово, относно:   
                                                актуализация на бюджета на училище                                                  
                                               ОУ “ Горан Червеняшки” с. Михайлово за 2008 г.                 
 
                Г –н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, даде думата на г – 
жа Цветанка Студенобушка.  
                 Г – жа Цветанка Студенобушка – директор на ОУ”Г. Червеняшки” с. 
Михайлово: Моля да се актуализира бюджета на ОУ”Г. Червеняшки” с. Михайлово, 
със сумата от 5 130 лв., / пет хиляди сто и тридесет лева/, от наем училищна земя за 
2008 г., и предлагам разходи по параграфи както следва: 
 
- § 01 – 01 – 3000 лв., / три хиляди лева/; 
- § 05 – 51 – 492 лв., / четиристотин деветдесет и два лева /; 
- § 05 – 52 – 129 лв., / сто двадесет и девет лева /; 
- § 05 – 60 -  108 лв., / сто и осем лева /; 
- § 02 – 02 – 200 лв., / двеста лева /; 
- § 10-00 
- § 10 – 20 – 100 лв., / сто лева /; 
- § 10 – 16 – 1000 лв., / хиляда лева /; 
- § 10 -98 – 101 лв., / сто и един лева /; 
 
ВСИЧКО: 5130 лв., / пет хиляди сто и тридесет лева/. 
                 Г – н В. Александров  - Председател на ОбС Хайредин подложи 
докладната на Цветанка Студенобушка – Директор на ОУ “ Горан Червеняшки” 
с.Михайлово относно: Актуализацията на бюджета на училището за 2008 г.,  и 
съвета взе  

РЕШЕНИЕ 
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№ 138 
1.ОбС – Хайредин, приема докладната на ОУ” Г.Червеняшки” с.Михайлово и 
актуализира бюджета на училището както следва: 
- по приходната част, увеличава бюджета на ОУ” Г. Червеняшки” с. Михайлово, 
със сумата от  5 130 лв., / пет хиляди сто и тридесет лева /. 
- по разходната част, средствата от 5 130 лв., / пет хиляди сто и тридесет лева /, се 
разпределя по параграфи както следва: 
 
 - § 01 – 01 – 3000 лв., / три хиляди лева/; 
- § 05 – 51 – 492 лв., / четиристотин деветдесет и два лева /; 
- § 05 – 52 – 129 лв., / сто двадесет и девет лева /; 
- § 05 – 60 -  108 лв., / сто и осем лева /; 
- § 02 – 02 – 200 лв., / двеста лева /; 
- § 10-00 
- § 10 – 20 – 100 лв., / сто лева /; 
- § 10 – 16 – 1000 лв., / хиляда лева /; 
- § 10 -98 – 101 лв., / сто и един лева /; 
 
ВСИЧКО: 5130 лв., / пет хиляди сто и тридесет лева/. 

 
                                          ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.4.11 от дневния ред:  Вносител: В. Александров – Председател на ОбС  
                                               Хайредин, относно: Даване съгласие на ОбС с.  
                                               Хайредин, за членство на общината в асоциацията на   
                                               общините  от Западна Стара планина “Хемус – Запад”. 
 
             Г- н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: на територията на 
Северозападна България през 2004 г., на учредително събрание с участието на 
общините от Северозападна България е учредена Асоциация на общините от Западна 
Стара планина “Хемус – Запад”, в което влизат общините Берковица, Бойница, Бяла 
Слатина, Враца, Вършец, Георги Дамяново, Грамада, Димово, Криводол, Кула, 
Медковец, Мездра, Роман и Своге. 
              На 15.ІХ.2008 г. получихме предложение от Председателя на УС на 
“Асоциация на  общините от Западна Стара планина “Хемус – Запад” е подписано от 
Председателя Г-н Иван Аспарухов - Кмет на Община Мездра. За членство в 
асоциацията изпратен ни бе уставен на това сдружение. За периода на учредяване 
досега АОЗЕП “Хемус – Запад” укрепна институционално и се утвърди като 
пълноправен партньор на НСОРБ ( Национално сдружение на общините на Република 
България). Считам, че нашето членство в тази асоциация ще бъде от полза за 
развитието на Община Хайредин.  
              За това моля за Вашето съгласие да станем член на  “Асоциация на  
общините от Западна Стара планина “Хемус – Запад”. Условието да бъдем член е 
да приемаме приетия вече устав и редовно плащане на членски внос, които е 0,08 
лв. на жител на общината – за това предлага на ОбС – Хайредин да гласува 
докладната и съвета взе  
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Р Е Ш Е Н И Е 
№ 139 

1.ОбС – Хайредин на основание ЗМСМА и Правилника за организация на ОбС и 
неговите комисии и взаимодействието и с Общинска Администрация приема да 
стане член на Асоциация на  общините от Западна Стара планина“Хемус – Запад”. 
 
По т.4.12.от дневния ред: Вносител: Атанас Атанасов – Кмет на с. Манастирище,   
                                              относно: Актуализация на бюджета на кметство с.  
                                               Манастирище за 2008 г. 
 
                Г- н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, даде думата на 
Кмета на с. Манастирище г- н Атанас Атанасов. 
               Г- н Атанас Атанасов – Кмет на с. Манастирище: Моля за Вашето 
съгласие , дейност” Общинска администрация „ § - 10-15 / материали / в § 10-20 / 
външни услуги/ в размер на 700 лв., / седемстотин лева /. Тъй  като средствата по 
този § бяха усвоени за инсталиране на компютърна програма и счетоводни услуги / 
изготвяне на декларации образец № 1 за ТД на НАП /. Средствата от дейност ДДБ § 
51 -00 / основен ремонт на ДМА /, планувани средства 21200 лв., /две хиляди сто и 
двеста лева /, изразходени към 30.09.2008 г., 7440 лв., / седем хиляди седемстотин и 
четиридесет лева /. Оставащи средства в размер на 13760 лв., / хиляда триста 
седемстотин и шестдесет лева / да бъдат пренасочени за цялостен ремонт на 
отсечка от ул. „ Георги Димитров „от № 1 до № 9 , поради наложени 
обстоятелства.   
             Г- н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, след разяснението на г 
–н Атанас Атанасов подложи докладната на гласуване и съвета взе  
 

РЕШЕНИЕ 
№ 140 

1.ОбС Хайредин, приема докладната на Кмета на с. Манастирище и актуализира 
бюджета на кметството за 2008 г., като променя поименния списък на   
капиталовите разходи сумата от 13 760 лв., / тринадесет хиляди седемстотин и 
шестдесет лева / съответно от ул. „ Стефан Караджа” 4 700 лв., /четири хиляди и 
седемстотин лева /, остатъка от ремонт от ул. „Ал. Стамболийски „ 560 лв., / 
петстотин и шестдесет лева /, ул. „ П. Ненков” 4500 лв., / чети хиляди и петстотин 
лева /, ул. „ Т. Каблешков” 4000 лв., / четири хиляди лева/. Да се пренасочат за 
ремонт на ул. „ Г. Димитров „ с. Манастирище. 
 
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  9 

                                                      “ПРОТИВ” –     1         
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      2 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.4.13 от дневния ред: Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община    
                                              Хайредин, относно: Даване съгласие на ОбС, да бъдат   
                                              отпуснати 1 500лв., / хиляда и петстотин лева/ за   
                                              тържествено честване на 150 годишнината от   
                                              откриването на Храм “Света Параскева”с. Хайредин. 
 



 21 

              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 
на отец….., които присъства на заседанието на ОбС, даде  пояснение за  
решението на Църковното настоятелство и инициативния комитет с. Хайредин 
             Във връзка с 150 годишнината от изграждане и освещаване на Храм „Света 
Параскева „с. Хайредин, молим да ни бъде отпусната сумата от 1 500 лв., / хиляда и 
петстотин лева /,за тържествено провеждане на празника. Мероприятието ще бъде 
осъществено съвместно с общинска администрация да бъде одобрена предложената 
сума. 
          Г – н В. Александров подложи докладната на гласуване и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 
№ 141 

 
1. ОбС- Хайредин, приема да бъде отпусната сумата от 1 500 лв., / хиляда и 
петстотин лева /, за тържествено честване на 150 годишнината от изграждане на 
Храм „ Света Параскева  „с . Хайредин, като средствата да се вземат от резервния 
фонд  на бюджет. 
 
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.4.14 от дневния ред:

1. ОбС – Хайредин  на основание чл. 21, ал.1 от ЗМСМА, чл. 8 от ЗОС, във връзка 
с чл.31, ал.1 и чл., 36, ал., 1 от Наредба № 5 за реда на придобиване, управление и 

 Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община   
                                              Хайредин, относно:Определяне на начална тръжна цена   
                                              за ползване на земи от общинския поземлен фонд при  
                                              провеждане на търгове за отдаване на земя под аренда в   
                                              община Хайредин. 
                                                                    
                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, даде думата на 
Кмета на Община Хайредин – Радослав Тодоров Стойков.  
                Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин: На основание 
чл.21, ал.1,т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.1 от ЗОС  и във връзка с чл.31, ал.1 от Наредба № 5 
за реда на придобиване, управление и разпореждане на общинско имущество на 
Община Хайредин и в предвид постигнатите  добри резултати в производството на 
земеделска продукция за стопанската 2007/2008 г., и завишеният размер на арендното 
плащане  от арендаторите на територията на Община Хайредин предлагам на 
общинските съветници да приемат следния проект за решение, които е предложен в 
докладната.  При провеждане на търговете  за предоставяне под наем на свободните 
земеделски земи  от общинския  поземлен фонд на основание чл.36,ал.1 от Наредба № 
5 на ОбС началната тръжна цена на декар да бъде в размер на 15 лв. 
               По тази точка от дневния ред, отношение взеха общинските съветници г- н 
Будьони  Замфиров, г- н Петър Попов, г – н Николай Кожухарси и г –жа Таня 
Тодорова Андреева -  административен секретар на Община Хайредин. 
              Г – н В. Александров – Председател на ОбС, подложи докладната на Кмета 
на общината на гласуване и съвета взе  
 

РЕШЕНИЕ: 
№ 142  
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разпореждане на общинско имущество на ОбС, определя при провеждане на 
търгове за предоставяне под наем на / свободни / земеделски земи от общинския 
поземлен фонд, началната тръжна цена да бъде в размер на 15 лв., / петнадесет 
лева /.   
                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12Гиздова,Замфиров,Здравкова,   
                                                                                               Александров, Стефанов,  
                                                                                               Божков,Братанов,Кръстев, 
                                                                                               Кожухарски,Георгиев,Попов / 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.4.15 от дневния ред:  Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община    
                                               Хайредин, относно: Възстановяване на автобусна линия  
                                               Рогозен – Оряхово по съществуващо автобусно  
                                               разписание до провеждане на конкурса. 
 
                Г- н В . Александров – Председател на ОбС Хайредин, даде думата на 
Кмета на Община Хайредин г –н Радослав Тодоров Стойков. 
             Г –н Р.Стойков – Кмет на Община Хайредин: Поради неотложната 
необходимост, за възстановяване изпълнението на автобусна линия Рогозен – Оряхово 
и на основание чл. 29 от Наредба № 2 от 2006 г.,”Условия и ред за възлагане и 
провеждане на конкурси”е необходимо Вашето Решение за подновяване изпълнението 
на автобусна линия Рогозен – Оряхово, по съществуващо маршрутно разписание до 
провеждане на конкурс. 
         Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, подложи докладната на 
Кмета на Общината на гласуване и съвета взе 
 

РЕШЕНИЕ 
№  143 

1.ОбС – Хайредин, дава съгласието си да се  възстанови автобусна линия 
Рогозен – Оряхово, по съществуващо автобусно разписание до провеждане на 
конкурс. 

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12Гиздова,Замфиров,Здравкова,   
                                                                                               Александров, Стефанов,  
                                                                                               Божков,Братанов,Кръстев, 
                                                                                               Кожухарски,Георгиев,Попов / 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
 
По т. 4.6 от дневния ред:

               Г –н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, припомни на всички 
общински съветници  като разказа малко предистория по този проблем.  Този проблем,  
е започнал да се разглежда още от предишния Общински съвет през мандат 2003/2007 

 Вносител: Пенко Господинов относно: искане на замяна   
                                             по член 36, ал. 2 от ППЗСПЗЗ на земеделски земи в   
                                             землището на с. Хайредин, обл. Враца. 
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г., Сега  в постоянните комисии също бе разглеждана молбата на г-н Пенко 
Господинов. 
             Г-н В.Александров – Председател на ОбС - съобщи, че през месец март бе  
изпратено писмо до Общинска служба по земеделие и гори – Козлодуй с изх. 
№31/23.03.2008 г., с което моли за мотивирано становище по молбата на г- н 
Господинов от гр. Пловдив. В отговор на писмото с изх. №31/23.03.2008 г., Общинска 
служба по земеделие и гори гр.Козлодуй ни изпраща своето становище и  предложение, 
относно: Искане за замяна по чл.36, ал.2 от ППЗСПЗЗ на земеделски земи в 
землището на с. Хайредин, общ. Хайредин, че няма законови пречки за замяната. 
В предвид обстоятелствата, че г- н Господинов предложи не подходяща площ за 
замяна ОбС отказа замяната, по – късно г-н  Господинов подаде нова молба до 
ОбС Хайредин, като предложи друг имот за замяна / под № 034020 /. След което г – 
н В. Александров - обясни, че предвид обстоятелствата, че г – н Господинов дава 
нова молба до ОбС Хайредин, че иска замяна на имот № 000915 от 1 426 дка., и 
предлага нова земя собственост на съпругата чу Иванка Захариева от 3 дка., 
намираща се в землището на с. Манастирище. Г-н В. Александров изпраща нова 
писмо  през месец юли до Общинска служба по земеделие в гр. Козлодуй.         
               Становище от Общинска служба по Земеделие гр. Козлодуй е получено в ОбС, 
с което ни уведомяват, че на основание чл., 36, ал. 2 от ППЗСПЗЗ  и във връзка с 
постъпила  нова молба от  Пенко Генов Господинов е, че няма законови пречки да бъде 
извършена исканата замяна. Предлаганата за замяна земеделска земя е собственост на 
Иванка Захариева Господинова и е с площ 3. 000 дка. Същата представлява проектен 
имот №  034020, като имота  е образуван чрез разделяне от имот № 034017 по КВС но 
с.Манастирище, общ. Хайредин. Имота представлява обработваема земеделска земя. 
Спазени са изискванията на чл., 7, ал.1 – 4 от ЗСПЗЗ. Пазарната цена на имота  е 
1612.50 лв., - по 537.50 лв., / дка. Имот № 000915 от 1. 426 дка., по картата на 
възстановената собственост на с. Хайредин, е общинска частна собственост и 
представлява полски път с бетонова настилка. Пазарната цена на имота като земеделска 
е 705.00 лв., - 494.50 лв., / дка. Видът собственост на имота е променена от общинска 
публична в общинска частна съгласно Решение № 678 от Протокол № 50/05.09.2007 г., 
на ОбС Хайредин и искане на Община Хайредин.  
          Г- н В. Александров, даде думата на Председателите на ПК, да съобщат 
становищата на ПК, за исканата замяна. 
          Единодушно всички Председатели на ПК, съобщиха, че на техните заседания  са 
гласували  да бъде извършена замяната. При положение, че ОбС вземе решение, с което 
разрешава замяната, то разликата в цената на имотите е за сметка на молителя. 
             Г- н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин подложи молбата на г 
–н Пенко Господинов на гласуване и съвета взе 
 

РЕШЕНИЕ 
№ 144 

 
1.ОбС Хайредин, на основание Закона за общинска собственост / ЗОС/ и Закона за 
Местното самоуправление и местната администрация / ЗМСМА /, приема да се 
замени частна общинска собственост от 1 426 дка., под № 000915 намиращ се в 
землището на с. Хайредин със земя частен имот под № 034020 от 3 дка., 
собственост на Иванка Господинова, намиращ се в землището на с. Манастирище. 
2. ОбС Хайредин, възлага на Кмета на Общината да отпочне процедура за замяна 
на имот частно общинска собственост, под № 000915 с  имот частна общинска 
собственост на Иванка Захариева Господинова от 3 дка., под № 034020 като 



 24 

разходите за прехвърлянето и разликата в оценките на двата имота са за сметка 
на молителя. 
 
                                                    ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА 10-Гиздова,Замфиров,Здравкова,   
                                                                                               Александров, Стефанов,  
                                                                                               Божков,Братанов,Кръстев, 
                                                                                               Кожухарски,Георгиев, / 

                                                      “ПРОТИВ” –   НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   2 / Попов, Първанов/ 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА.                                                                                
 
 
По т. 4.7. от дневния ред: Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС –   
                                              Хайредин относно: Сключване на граждански договор с   
                                              г-жа Десислава Димитрова за административното   
                                              обслужване на  ОбС до края на годината  2008/2009г.  
 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС: Докладната Ви е предложена 
на вниманието  на всички и е разглеждана във всички ПК, добре сте запознати със 
съдържанието и, ако има някакви въпроси, моля да ги зададете?     По Решение на 
Радослав Тодоров Стойков -  Кмет  на Община Хайредин и със съгласието на 
техническия сътрудник на ОбС г – жа Десислава Димитрова – същата премина  на 
работа  като технически сътрудник на Кмета на общината. Това определено 
затрудни дейността на ОбС – Хайредин. От преминаването и до сега, обслужването 
на ОбС продължава да се върши от г – жа Димитрова, което значително я 
натоварва. 
                   Ето защо,  за да може да се обслужва ОбС, до края на бюджетната 
година 2008 г.  Моля общинските съветници  да  дадат съгласието  си  до края на 
годината с нея да се сключи граждански договор. Същата добре познава дейността, 
която трябва да се върши като технически сътрудник в ОбС и ще може до края на 
годината да обслужва и двете звена. Същото е съгласувано с Кмета на общината. 
                 За тази дейност, предлагам да се гласува допълнително възнаграждение от 
80 лв., / осемдесет лева /. 
                Средствата да се вземат от бюджета на ОбС  - Хайредин. 

Г – н В. Александров подложи докладната на гласуване и съвета взе 
РЕШЕНИЕ 

№ 145 
1.ОбС Хайредин, приема докладната  и възлага на Председателя на ОбС - 
Хайредин да подпише граждански договор до края на 2008 г.,с г- жа Десислава 
Димитрова Тодорова, за административно обслужване на ОбС Хайредин и същия 
бъде съгласуван с Кмета на общината. Средствата да се вземат от бюджета на ОбС 
– Хайредин, в размер на 80 лв., / осемдесет лева/ месечно. 
 
                                            ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       1 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т. 4.4 от дневния ред. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  
                                             Хайредин, относно: Създаване на медицински център и   
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                                             актуализация на бюджета  на Община Хайредин. 
 
                 Г – н В. Александров  - Председател на ОбС, даде думата на Кмета на 
Община Хайредин Радослав Тодоров Стойков, за да внесе по  - голяма яснота по 
представената от него докладна. 
                Г – н Р. Стойков -  Кмет на Община Хайредин: Уважаеми Господин   
                Председател,Уважаеми Общински Съветници, Дами и Господа,  
     Във връзка с факта, че голяма част от населението от нашата община е в 
пенсионна възраст и се нуждае от повече медицински грижи, Общинска 
администрация Хайредин възнамерява да преустрой половината от салон-столова, 
находящ се в сградата на бившия кооперативен дом в Медицински център - Групова 
практика. 
    Поради това предлагам на Вашето внимание проект за решение, които е 
представен на Вашето внимание с останалите материали. 
            По този въпрос отношение взеха общинските съветници г- н Н. Кожухарски – 
Председател на ПК по „БиФ”, г – жа Искра Гиздова  - Председател на ПК по 
„социални дейности”, г-жа Галина Здравкова -  Председател на ПК по „контрол на 
решенията”, г – н П. Попов – общински съветник. Този материал беше разискван 
изключително сериозно и задълбочено, всички общински съветници бяха на мнение, че 
здравеопазването в общината е доста незадоволително, изисква се да се направи нещо 
по – добро както за възрастните хора така и за малките деца, необходимо и да има 
лекар двадесет и четири часа в денонощието, които да може да оказва първа помощ 
особено при спешните случаи. Беше споменато, че на територията на община 
Хайредин, по точно в с. Хайредин има открит вече такъв център и тава разгорещи 
доста от общинските съветници. 
             Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „социални дейности”: 
Мисля,че тук говорим принципно за нещата, без да сте запознати с много от нещата 
вкарвате този въпрос в едни коловози. Всичко това, което е направено се прави от 
човек специалист, който има право да изгражда такъв медицински център. Аз като 
Председател на ПК по „социални дейности”, ще каже, че в комисията тази докладна 
не беше подкрепена, още повече, че тези пет хиляди лева са крайно недостатъчни за 
изграждането на такъв център, още повече смея да кажа несериозно. 
             Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: В Мизия д –р 
Крушовенски е получил вече линейка, която се ползва от дежурни лекари и се 
обслужват гражданите точно по такъв начин. Аз мисля, че това е едно положително 
нещо и то трябва да бъде подкрепено, още повече, че с. Хайредин е доста отдалечено 
и от гр.Враца и от гр. Козлодуй, за да се възползват гражданите от спешната 
медицинска помощ. Това ще бъде първата крачка, за подпомагане здравеопазването в 
Общината. 
             Г- жа Галина Здравкова –Председател на ПК по „контрол на решенията”: 
В комисията тази докладна беше подкрепена, беше ни дадена подробна информация 
от Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин. Разбрахме, че ще има и 
съфинансиране. 
            Г –н П. Попов- общински съветник: Медицински център, колективна 
практика, дежурства, даване на график, всичко това е много - добре, но 
обстановката в Мизия е съвсем различна от тази тук.  Аз мисля , че това нещо няма 
даже да започне и се страхувам дали няма да загубим, отколкото нещо да спечелим. 
Ще се отдели част от стола на” АПК”, като за останалите помещения губим 
възможност да се използват за нещо друго. До този момент аз няма да подкрепя това 
нещо. 
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          Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин: Това е сложен 
проблем за малките общини, каквато е  и нашата. Все пак се тръгва нещо да се 
търси. Това е един сериозен и отговорен момент, проблем е близостта до районни 
болници, но не по- близко от 30 км. Населението ползва услугите на болницата в гр. 
Оряхово, всички сме добре запознати. Идеята е по всяко време на денонощието да има 
компетентен лекар специалист, които да е в състояние да окаже помощ. Ще се 
опитаме да направим график за дежурствата, дори това ще залегне като клауза при 
подписването на договора в здравната каса. Прякото участие и явяването на време 
на лекарите, особено при спешните случай не искам изобщо да говоря.  Надяваме се, че 
ще използваме услугите на специалисти лекари от областта и столицата.  
              Г- н В. Александров -  Председател на ОбС напомни, че редовното време за 
работата на ОбС изтича и предложи да се гласува удължаване на работното 
време до приключване на дневния ред и съвета гласува така: 
  
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
             Г – жа Параскева Пандурска – гражданин: Бихме искали да знаем, кога най – 
рано ще се започне работа? 
             Г – н Р. Стойков – Кмет на Община Хайредин: След даването на 
положително решение на ОбС, незабавно отпочване на работа. 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС, направи забележка на 
присъстващите граждани в залата, да не прекъсват заседанието, а ако имат 
въпроси да бъдат зададени в последната точка от дневния ред и подложи 
докладната на Кмета на Община Хайредин на гласуване и съвета взе 
 

РЕШЕНИЕ 
№ 146            

1. ОбС Хайредин на основание чл.,5 ал.,5 от Наредба №5 на ОбС, Общински съвет 
Хайредин променя предназначението на половината от помещение салон-столова, 
намиращо се на първия етаж на масивна триетажна сграда- общинска 
собственост, актувана с Акт за публична общинска собственост №15/16.10.2006г. в 
Медицински център-Групова практика, което не води до промяна характера на 
собствеността от публична в частна. 
2. ОбС – Хайредин, възлага на Кмета на Община Хайредин да организира 
извършването на преустройството, съобразено с действащото строително 
законодателство. 
3.За осигуряване средства за реализиране на обект Медицински център – Групова 
практика да се извърши следната актуализация на Бюджета: 

- от дейност „Служби и дейности по поддържане и ремонт на пътища” §10-
20 (Външни услуги)   - 5000лв.      

-   в    дейност „Други дейности по благоустрояване” §10-30(Текущ ремонт)   
+ 5000лв. ; 
4. ОбС Хайредин, приема да бъде актуализиран бюджета на Община Хайредин,  
като променя поименния списък на обектите включени за ремонт през 2008 г., 
като  сумата определена за ремонт на ул. „Т. Бушев” с. Хайредин от 16 000 лв., /  
шестнадесет хиляди и деветстотин лева/, да бъдат  пренасочени за  довършване на  
ремонта на ул. „Юри Гагарин” с. Хайредин. 
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5. ОбС Хайредин,  дава съгласието си поради не явяване на желаещи граждани на 
търговете за продажба на автомобили определени съгласно Решение № 61, 
Протокол № 7/31.03.2008 г., на ОбС да се пристъпи към пряко договаряне  за 
продажба на автомобилите  по цени определени от лицензирания оценител. 
 
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  10 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      2 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.4.16 от дневния ред: Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община    
                                              Хайредин, относно: Възлагане на Кмета на общината, да  
                                              кандидатства пред ПУДООС за финансиране  
                                              реализацията на проект”Усъврършенстване системата  
                                              на организирано сметосъбиране и транспортиране на  
                                              битови отпадъци”от населените места на община  
                                              Хайредин на стойност 410 000 лв., / четиристотин и десет  
                                              хиляди лева/. 
 
             Г –н В. Александров – Председател на ОбС – Хайредин, предостави думата 
на Кмета на Община Хайредин, за да внесе по – голяма яснота по докладната. 
             Г –н Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин: Община 
Хайредин е единствената община в област Враца, която няма организирано 
сметосъбиране и транспортиране на битовите отпадъци  от населените места.  
            Въпреки Решението на бившия ОбС, този проблем не е решен от 
административното ръководство на общината до сега. След провеждане на 
разговори с ръководители от национален мащаб и предприетите мерки от мен, за 
изясняване и решаването му се убедих, че можем да го решим през следващата година, 
което изисква да  се кандидатства с проект пред ПУДОС, за финансиране и 
реализацията на този проект. Другото изискване ОбС е да даде съгласието си  за 
съфинансиране  на 30% от проекта, което възлиза на 123 000 лв., / сто двадесет и 
три хиляди лева/. Тази сума можем да осигурим като кандидатстваме пред ПУДОС за 
безлихвен заем, който да погасяваме през следващите пет години, за това предлагам 
на ОбС - Хайредин да вземе решение. 
            Г – н В. Александров – Председател на ОбС подложи на гласуване 
докладната на Кмета на Общината и съвета взе 
 

РЕШЕНИЕ 
№ 147 

1.ОбС-Хайредин дава съгласието си и възлага на Кмета на Община Хайредин да 
кандидатства пред ПУДООС за финансиране  реализацията на проект 
“Усъвършенстване системата на организирано сметосъбиране и транспортиране 
на битовите отпадъци от населените места  на Община Хайредин” на стойност 
410 000 лв./четиристотин и десет хиляди лева/. 
2. ОбС – Хайредин, дава съгласието си община Хайредин да кандидатства пред 
ПУДОС, за отпускане на 123 000 лв.,/ сто двадесет и три хиляди  лева/, безлихвен 
заем,  който да се погасява през следващите пет години.  
 
                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  11Гиздова,Замфиров,Здравкова,   
                                                                                               Александров, Стефанов,  
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                                                                                               Божков,Братанов,Кръстев, 
                                                                                               Кожухарски,Георгиев,Попов / 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т. 4.4 от дневния ред

             Г- жа Галина Здравкова –Председател на ПК по „контрол на решенията”: 
В комисията тази докладна беше подкрепена, беше ни дадена подробна информация 

. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  
                                             Хайредин, относно: Създаване на медицински център и   
                                             актуализация на бюджета  на Община Хайредин. 
 
                Г – н В. Александров  - Председател на ОбС, даде думата на Кмета на 
Община Хайредин Радослав Тодоров Стойков, за да внесе по  - голяма яснота по 
представената от него докладна. 
               Г – н Р. Стойков -  Кмет на Община Хайредин: Уважаеми Господин   
               Председател,Уважаеми Общински Съветници, Дами и Господа,  
   Във връзка с факта, че голяма част от населението от нашата община е в 
пенсионна възраст и се нуждае от повече медицински грижи, Общинска 
администрация Хайредин възнамерява да преустрой половината от салон-столова, 
находящ се в сградата на бившия кооперативен дом в Медицински център - Групова 
практика. 
  Поради това предлагам на Вашето внимание проект за решение, които е 
представен на Вашето внимание с останалите материали. 
            По този въпрос отношение взеха общинските съветници г- н Н. Кожухарски – 
Председател на ПК по „БиФ”, г – жа Искра Гиздова  - Председател на ПК по 
„социални дейности”, г-жа Галина Здравкова -  Председател на ПК по „контрол на 
решенията”, г – н П. Попов – общински съветник. Този материал беше разискван 
изключително сериозно и задълбочено, всички общински съветници бяха на мнение, че 
здравеопазването в общината е доста незадоволително, изисква се да се направи нещо 
по – добро както за възрастните хора така и за малките деца, необходимо и да има 
лекар двадесет и четири часа в денонощието, които да може да оказва първа помощ 
особено при спешните случаи. Беше споменато, че на територията на община 
Хайредин, по точно в с. Хайредин има открит вече такъв център и тава разгорещи 
доста от общинските съветници. 
             Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „социални дейности”: 
Мисля,че тук говорим принципно за нещата, без да сте запознати с много от нещата 
вкарвате този въпрос в едни коловози. Всичко това, което е направено се прави от 
човек специалист, който има право да изгражда такъв медицински център. Аз като 
Председател на ПК по „социални дейности”, ще каже, че в комисията тази докладна 
не беше подкрепена, още повече, че тези пет хиляди лева са крайно недостатъчни за 
изграждането на такъв център, още повече смея да кажа несериозно. 
             Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: В Мизия д –р 
Крушовенски е получил вече линейка, която се ползва от дежурни лекари и се 
обслужват гражданите точно по такъв начин. Аз мисля, че това е едно положително 
нещо и то трябва да бъде подкрепено, още повече, че с. Хайредин е доста отдалечено 
и от гр.Враца и от гр. Козлодуй, за да се възползват гражданите от спешната 
медицинска помощ. Това ще бъде първата крачка, за подпомагане здравеопазването в 
Общината. 
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от Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин. Разбрахме, че ще има и 
съфинансиране. 
            Г –н П. Попов- общински съветник: Медицински център, колективна 
практика, дежурства, даване на график, всичко това е много - добре, но 
обстановката в Мизия е съвсем различна от тази тук.  Аз мисля , че това нещо няма 
даже да започне и се страхувам дали няма да загубим, отколкото нещо да спечелим. 
Ще се отдели част от стола на” АПК”, като за останалите помещения губим 
възможност да се използват за нещо друго. До този момент аз няма да подкрепя това 
нещо. 
          Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин: Това е сложен 
проблем за малките общини, каквато е  и нашата. Все пак се тръгва нещо да се 
търси. Това е един сериозен и отговорен момент, проблем е близостта до районни 
болници, но не по- близко от 30 км. Населението ползва услугите на болницата в гр. 
Оряхово, всички сме добре запознати. Идеята е по всяко време на денонощието да има 
компетентен лекар специалист, които да е в състояние да окаже помощ. Ще се 
опитаме да направим график за дежурствата, дори това ще залегне като клауза при 
подписването на договора в здравната каса. Прякото участие и явяването на време 
на лекарите, особено при спешните случай не искам изобщо да говоря.  Надяваме се, че 
ще използваме услугите на специалисти лекари от областта и столицата.  
              Г- н В. Александров -  Председател на ОбС напомни, че редовното време за 
работата на ОбС изтича и предложи да се гласува удължаване на работното 
време до приключване на дневния ред и съвета гласува така: 
  
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
             Г – жа Параскева Пандурска – гражданин: Бихме искали да знаем, кога най – 
рано ще се започне работа? 
             Г – н Р. Стойков – Кмет на Община Хайредин: След даването на 
положително решение на ОбС, незабавно отпочване на работа. 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС, направи забележка на 
присъстващите граждани в залата, да не прекъсват заседанието, а ако имат 
въпроси да бъдат зададени в последната точка от дневния ред и подложи 
докладната на Кмета на Община Хайредин на гласуване и съвета взе 
 

РЕШЕНИЕ 
№ 148 

            
1. ОбС Хайредин на основание чл.,5 ал.,5 от Наредба №5 на ОбС, Общински съвет 
Хайредин променя предназначението на половината от помещение салон-столова, 
намиращо се на първия етаж на масивна триетажна сграда- общинска 
собственост, актувана с Акт за публична общинска собственост №15/16.10.2006г. в 
Медицински център-Групова практика, което не води до промяна характера на 
собствеността от публична в частна. 
2. ОбС – Хайредин, възлага на Кмета на Община Хайредин да организира 
извършването на преустройството, съобразено с действащото строително 
законодателство. 
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3.За осигуряване средства за реализиране на обект Медицински център – Групова 
практика да се извърши следната актуализация на Бюджета: 

- от дейност „Служби и дейности по поддържане и ремонт на пътища” §10-
20 (Външни услуги)   - 5000лв.      

-   в    дейност „Други дейности по благоустрояване” §10-30(Текущ ремонт)   
+ 5000лв. ; 
4. ОбС Хайредин, приема да бъде актуализиран бюджета на Община Хайредин,  
като променя поименния списък на обектите включени за ремонт през 2008 г., 
като  сумата определена за ремонт на ул. „Т. Бушев” с. Хайредин от 16 000 лв., /  
шестнадесет хиляди и деветстотин лева/, да бъдат  пренасочени за  довършване на  
ремонта на ул. „Юри Гагарин” с. Хайредин. 
5. ОбС Хайредин,  дава съгласието си поради не явяване на желаещи граждани на 
търговете за продажба на автомобили определени съгласно Решение № 61, 
Протокол № 7/31.03.2008 г., на ОбС да се пристъпи към пряко договаряне  за 
продажба на автомобилите  по цени определени от лицензирания оценител. 
 
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  10 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      2 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.5 от дневния ред: Вносител: Искра Гиздова – Председател на ПК “Социални   
                                          дейности”  относно: отпускане на еднократни помощи  за   
                                          лечение и погребения  за   месец август 2008г. 
 
              Г-жа Искра Гиздова – Председател на ПК по социални дейности: Прочете 
на останалите общински съветници предложенията за решение, който се оформиха в 
комисията и предложи молбите да бъдат гласувани като цяло. 
            ПК по социални дейности предлага на ОбС – Хайредин да се отпуснат 
еднократни парични помощи за лечение и погребение на лицата: 
- Михайл Рахилов Димитров – на 51 г., от с. Манастирище, ПК по „ социални дейности 
предлага на ОбС Хайредин да одобри сумата от 70 лв., / седемдесет лева/; 
- Лукан Иванов Луканов – на 56 г., от с. Манастирище, ПК по „социални дейности” 
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 70 лв., / седемдесет лева /; 
- Ката Радкова Тончева – на 69 г., от с. Манастирище, ПК по „Социални дейности „ 
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 50 лв., / петдесет лева /§ 
- Румяна Тодорова Симеонова –на 54 г., от с. Манастирище, ПК по „социални дейности 
„ предлага да бъде одобрена сумата от 50 лв., / петдесет лева/; 
- Игнат Цветанов Игнатов –на 42 г., от с. Манастирище, ПК по „ социални дейности” 
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 50 лв., / петдесет лева /; 
- Стефка Методиева Евстатиева – с ЕГН- 3310013378, от с. Хайредин, ПК по „ 
социални дейности „ предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 60 лв., / шестдесет 
лева/; 
- Никола Ангелов Петков – от с. Бързина, за погребение на съпругата му Анка 
Михайлова Костова ПК по „ социални дейности” предлага на ОбС да бъде отпусната 
сумата от 60 лв., / шестдесет лева /; 
 - Захари Владимиров Занков – с ЕГН – 6006031967, от с. Рогозен, ПК по „ социални 
дейности” предлага на ОбС да бъде отпусната сумата от 100 лв., / сто лева / ; 
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         Председателя на ОбС г –н В. Александров подложи на гласуване молбите на 
гражданите с направените предложения от ПК по „социални дейности „и съвета 
взе 

РЕШЕНИЕ 
№ 149 

1.ОбС-Хайредин уважава следните молби за отпускане на парична помощ за  
лечение и погребение  на  следните лицата : 
 
- Михайл Рахилов Димитров – на 51 г., от с. Манастирище, ПК по „ социални 
дейности предлага на ОбС Хайредин да одобри сумата от 70 лв., / седемдесет лева/; 
- Лукан Иванов Луканов – на 56 г., от с. Манастирище, ПК по „социални дейности” 
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 70 лв., / седемдесет лева /; 
- Ката Радкова Тончева – на 69 г., от с. Манастирище, ПК по „Социални дейности „ 
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 50 лв., / петдесет лева /; 
- Румяна Тодорова Симеонова –на 54 г., от с. Манастирище, ПК по „социални 
дейности „ предлага да бъде одобрена сумата от 50 лв., / петдесет лева/; 
- Игнат Цветанов Игнатов –на 42 г., от с. Манастирище, ПК по „ социални дейности” 
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 50 лв., / петдесет лева /; 
- Стефка Методиева Евстатиева – с ЕГН- 3310013378, от с. Хайредин, ПК по „ 
социални дейности „ предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 60 лв., / шестдесет 
лева/; 
- Никола Ангелов Петков – от с. Бързина, за погребение на съпругата му Анка 
Михайлова Костова ПК по „ социални дейности” предлага на ОбС да бъде отпусната 
сумата от 60 лв., / шестдесет лева /; 
 - Захари Владимиров Занков – с ЕГН – 6006031967, от с. Рогозен, ПК по „ социални 
дейности” предлага на ОбС да бъде отпусната сумата от 100 лв., / сто лева / ; 
 
                                            ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА          
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

По т. 6.от дневния ред: Питания, изказвания и предложения на граждани. 
 

              Г –н  П. Попов  - общински съветник, отправи питане към Радослав Тодоров 
Стойков  - Кмет на общината, относно: Извършване на ремонт на пътя с. Бързина – 
Рогозен, защо не се изпълнява ? Навлизаме в есенно – зимния сезон и вече ремонта 
е много -  по труден. 
            Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин: В рамките на десетина дни 
вече пътя ще бъде завършен, тъй като се прилага нов метод на асфалтиране, 
полагане на студена смес.  
            Кмета на общината  информира общинските съветници, че в момента се 
извършва почистване на пътя с.Ботево -  с .Бързина от храсти, които пречат за 
спокойното  движение на пътните превозни средства.  

             
Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 18.15 ч. 

 
 
 Техн. сътрудник:………………...                                  ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 
                            / Д. Димитрова /                                     ОбС-Хайредин  / В. Александров/    
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